
Referat 

Styremøte i Brunbakklia og Skolehagen velforening 7. 

Tilstede: Arne Heimestøl, Ola Einar Grøv, Martha S. Nordby, Sigbjørn Kana og Gunnar Fossholt 

 

Konstituering 

Gunnar Fossholt valgt til referent 

Oppfølgingssaker fra årsmøtet 

1. Mulig registrering av enheten? 

Styret viser til bakgrunnen for opprettelse av foreningen og ser for seg pr nå et aktivitetsnivå 

også videre som baserer seg vesentlig på dugnader og dialog med kommuner. Det blir derfor 

ikke noe registrering av enheten i Brønnøysundregistrene nå 

2. Mulig utvidelse av foreningen med større geografisk nedslagsfelt til eks. en sentrumsgruppe? 

Styret anser at en slik prosess vil berøre en rekke nye interessenter. Styret finner det derfor 

naturlig at forslaget følges opp av en større «overbyggende virksomhet». Saken er allerede 

spilt inn til Bygdeutvalget som er positive til å utrede innspillet videre 

 Brev til kommunen 

Styret ved Arne retter henvendelse til kommunen med følgende momenter: 

- Asfalteringsbehov i området og plan for det 

- Mulighet for kommunal finansiering av inntil 10 timer til ryddesagarbeid i området 

- Det er en del lupiner på komunal grunn spesielt i Brunbakklia men også Skolehagen. Det er 

en uønska vekst med stort spredningspotensial. Hva kan kommunen gjøre med denne 

utfordringen? 

- Er det mulig med noe mer kommunal kantklipping i området/beskjed om når den blir utført? 

- Mulighet for bruk av overskuddsmasse fra skolen. Konkret ønske ved oppkjørsel til 

Skolehagen 

Dugnader i område 

- Helselaget i kveld 

- Hedalsheimens venner 15. mai 

- Skolehagen innen 17 mai (hvor de også ser på ulike fellesbehov i området som vedlikehold av 

postkasse stativ og beising av pumpehuset 

Neste årsmøte  

 Enighet om at februar/mars er egnet tidspunkt 

 

Hedalen 15.05.24, Gunnar Fossholt referent 

 


